
R
t

+
.D
lÞ

daal
fiemçenfe

ooSen
IEUWE

EMOCRATENI
Datum 27 januari2017

Onderwerp Vervolgvragen Vervuiting Nieuwe Markt

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting
in de cyclus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Omgeving

PortefeuiItehouder B&W

Schriftelijke vraag

wij vragen in over vervuiling Nieuwe en was gemeente

direct aan de stag gegaan met het ptaatsen van open vuitnisbakken zoats btijkt uit bijgaande foto

Nu gaat het hier om vuilnisbakken die eerder in

gebruik waren als bakken voor bomen die

verspreid over Roosendaal werden geptaatst en

herplaats zoats op de Nieuwe Markt, de Kade,

de tunnel onder het spoor en andere ptaatsen

in en rondom het centrum.

We kunnen zeggen creatief hergebruik en

buitengewoon duurzaam :-). Tegetijkertijd is

het ook wel apart te noemen dat voor zoiets

simpets als afvatbakken de gemeente

Roosendaal haar inkoop schijnbaar niet op orde

heeft.

Votgens onze informatie heeft de gemeente

haar akkoord gegeven op de inkoop voor

afvatbakken en die vervolgens geweigerd af te

nemen terwijt deze conform specificaties zijn

gemaakt en aangeboden maar door de

gemeente uiteindetijk zijn afgekeurd. Nu tijkt
er tevens een onnodige discussie te zijn wie de

kosten moet betalen voor de door de gemeente

afgekeurde afvalbakken. De nieuw bestetde afvalbakken staan schijnbaar klaar om geleverd te

worden maar de leverancier eist dat de kosten voor de andere afvatbakken wel worden betaald en



zo lang dat niet gebeurd komen er geen nieuwe afvatbaken en dus worden nu deze oude voormatige

boombakken gebruikt als open afvalbakken.

Dat is misschien nog acceptabel bij eenmatige evenementen maar voor tangdurig gebruik tijkt deze

gemeentelijke oplossing voor ons niet duurzaam en vooral onveilig en onhygiënisch. Het is

natuurtijk wachten op de komst van ongedierte.

Wij hebben de votgende vragen:

1. Waarom heeft u de eerder bestetde afvatbakken volgens uw eigen specificaties gemaakt,

uiteindetijk geweigerd af te nemen?

2. Wetke argumenten heeft u om de kosten hiervan niet te betaten?

3. Ktopt het dat de nieuwe afvatbakken klaar staan om geleverd te worden en geplaatst te

worden, waarom wet, waarom niet?

4. Hoeveel van deze open afvatbakken met een inhoud van in de orde van grootte 1000 titer

worden geptaatst, hoe vaak worden deze geteegd en hoe voorkomt u dat er ongedierte op af

gaat komen?

5. Wanneer komen nu de nieuwe afvatbakken?

Met vriendetijke groeten,

Fractie Nieuwe Democraten

Wij beantwoorden uw vragen als volgt:
1. De afualbakken zijn niet geleverd volgens de vooraf gestelde specificaties.
2. Zie 1.

3. Nee dat klopt niet
4. Er wordt tijdelijk 1 plantenbak gebruikt. De plantenbak is een tijdelijke maatregel tot de

nieuwe afualbakken geleverd kunnen worden. Dagelijks zal deze bak worden nagelopen en
afhankelijk van de vullingsgraad wordt deze bak geledigd.

5. Wij verwachten dat de afvalbakken eind februairi / begin maart geleverd worden.

Wij nemen aan u hierbnij voldoende te hebben geinformeeerd.

et college B Wethouders,H
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